
Vedtak i Kommunestyret - 23.03.2017 
For et bedre fungerende Ungdomsråd foreslås følgende vedtektsendringer 

 Ungdomsrådet reduseres fra 15 til 14 medlemmer med følgende fordeling 
o To representanter fra Stokkan ungdomsskole 
o To representanter fra Halsen ungdomsskole 
o To representanter fra Hegra ungdomsskole 
o En representant fra Aglo vdg skole 
o To representanter fra Ole Vig vdg skole 
o En representant fra Fagerhaug skole 
o En representant fra Carbon fritidsklubb 
o En representant med minoritetsbakgrunn 
o To representanter fra Kommunestyret 
o Det tas inn en lærlingerepresentant m/vara i ungdomsrådet. 

 
 Ungdomsrådet følger skoleåret, dvs. at ungdomsrådet sitter fra august – juli, og 

ikke fra januar til desember. Denne organiseringa mener vi vil redusere antall som 
søker fritak, noe som gir et roligere, tryggere og bedre samarbeidsklima i 
Ungdomsrådet.  

 Ungdomsrådet som velges for 2017 vil da sitte i 1 ½ år (fram til juni 2018). Videre 
ungdomsråd følge skoleåret med bytte av medlemmer august hvert år.  

 Ole Vig sitter med to faste representanter i Ungdomsrådet. 
 Det ønskes å sikre at minimum ett medlem har minoritetsbakgrunn.  Det er 

ønskelig at denne er i videregående skole- alder. Dette for å sikre en god fordeling 
ift. til alder samt at vi ser at det er viktig med ett visst antall «eldre» medlemmer. 

 Fritak fra vervet kan gis etter søknad til leder for ungdomsrådet. Det er ikke 
nødvendig at fritak godkjennes av Kommunestyret.  

 

Behandling i Kommunestyret - 23.03.2017  
Toril Sandvik (AP) fremmet følgende forslag: 
 
Det tas inn en lærlingerepresentant m/vara i ungdomsrådet. 
 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
Sandvik (AP) forslag vedtatt 27 stemmer mot 14 stemmer. 


